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EU: Jedině toto nás zachrání. EU stojí za vším zlem, které nás zásadně ovlivňuje. Ne Zeman, ne
Babiš, ne Okamura a už vůbec ne staří komunisté. Oslavování jejich neúčasti ve sněmovně je jen
důkazem totální politické negramotnosti těch, co se nad jejich volební prohrou radují.

Někde jsem četla, že za zavřením Škody není ani tak nedostatek čipů, jako spíše nemožnost dostát
všem omezením a regulacím, které stanovila EU a naše vlády se jim nijak nevzpěčují. Lidé nekupují
elektromobily, dávají přednost klasickým autům, což zatěžuje fabriky pokutami a nevyplatí se
vyrábět. A kdo to odnese? Lidé, kteří přijdou o práci. Protože nemohou vyrábět výrobky, které
fungují a je o ně zájem. Absurdní? Ano, stejně jako je politika celé EU, kterou poníženě hlavní
politické síly v zemi přijímají.

Vlastenecké síly ve volbách pohořely, protože výsledek SPD nelze považovat za nějaký průlom a ani
se na jejich zastoupení nelze nijak spoléhat. Neprosadili nic s místopředsedou sněmovny, neprosadí
už vůbec nic bez místopředsedy. Je to na hlavní opoziční síle ANO.

A co zbývá nám, občanům? Šířit informace, vysvětlovat, dokazovat, ředit neskutečnou propagandu.
Bylo by na čase zahodit za hlavu hloupé půtky a spojit v tomto úsilí síly. Média lžou a politici ještě
více. Chceme-li přežít, musíme si informování lidí vzít za své. Aby se nestávalo to, s čím jsem se
potkala já.

V nezávazném hovoru se zákaznicí jsem zjistila, že paní je velkou kritičkou EU. Až tak velkou, že se
nebála používat i sprostá slova. Když jsem se jí zeptala, jestli byla volit, hrdě přikývla. “A koho jste
tedy volila?” Milá paní odpověděla pro mě naprosto nečekaně. “Volila jsem Přísahu!” Hezky pěkně –
občanka by nejraději vystoupila z EU, přesto volila stranu, která se hrdě hlásí k evropanství. To
nevymyslíš.

Chce-li nějaký “vlastenecký” projekt uspět ve volbách, musí si nejprve své voliče vychovat! Jinak to
nepůjde, holenkové.:-)
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